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Spørgsmål nr. 274 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Hvor stor en del af de våben, der omtales i svaret på REU 

alm. del spørgsmål 180, har efter politiets skøn tidligere været 

registreret som lovlige våben i Danmark?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet 

Rigspolitiet om en udtalelse. Rigspolitiet har imidlertid oplyst, at det ikke 

ud fra politiets systemer elektronisk er muligt at udarbejde en opgørelse 

over, hvor mange af de våben, som er omtalt i justitsministeriets besvarel-

se af 17. januar 2017 af spørgsmål nr. 180 fra Folketingets Retsudvalg, 

tidligere har været registreret som lovlige i Danmark.  

 

Justitsministeriet har på den baggrund anmodet Rigspolitiet om at foretage 

en manuel gennemgang af sagerne med henblik på i videst muligt omfang 

at analysere, hvor mange af de omtalte skydevåben tidligere har været re-

gistreret som lovlige i Danmark.  

 

Justitsministeriet vil vende tilbage til Retsudvalget, når resultatet af den 

manuelle gennemgang foreligger. 

 


